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Reservation  
 
Ärende – ”Initiativärende Angående mat för distribution eller avhämtning” 
 
 
Reservation till förmån för eget yrkande: 
 

- Att initiativärendet skickas för beredning och tas upp på nästkommande nämndsmöte, 
- Att man ska se över möjligheterna till avhämtning av mat på t.ex. Varagården, likt som för 

gymnasieeleverna med en bokad tid, 
- Att man ska se över möjligheterna att under en begränsad period möjliggöra för fler att ta 

del av den kylda maten med hemleverans. 
 
 
Majoriteten (SD & M) avslog vårt initiativärende med en mycket märklig argumentation. I deras 
argumentation för avslag framfördes bl.a. att man hänvisar till en privat restaurang.  
För det första är det synnerligen konstigt att man under rådande pandemisituation uppmanar 65-
plussare att besöka restaurang.  
För det andra är det synnerligen konstigt att man enbart hänvisar till en restaurang i kommunen då 
det uppenbarligen finns fler alternativ. 
Tolkningen kan vara att majoriteten inte bryr sig om våra medborgares välmående. 
 
 
 
Vårt initiativärende ville belysa den problematik några utav våra medborgare kan befinna sig i och vi 
anser att då måste samhället ställa upp. Vi kan i denna rådande pandemisituation inte blunda för att 
isoleringen i hemmet för en del medborgare blir tuff och det kan i vissa fall ge uttryck i att man 
tappar matlusten och i och med det även då tappar i vikt. Det blir en nedåtgående spiral som inte är 
önskvärd för någon.  
 
Vi ville lyfta frågan för att få mer utrett och mer information kring hur det egentligen står till i vår 
kommun. Vi vill gärna att politiken aktivt ska vara med och ta beslut som kanske under dessa 
pandemi-tider gör vardagen lite lättare och lite bättre för våra medborgare. 
 
 
 
 
 
 
För oppositionen 
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